
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

bericht 

Aan 

 

Gemeenteraad   

Van 

 

Wethouder Ed Anker  

Datum 1 maart 2021 
Onderwerp Beantwoording toezegging debat Beeldkwaliteitsplan 

passerelle  

Memo 

 
 
Geachte raad, 
 
Op 15 februari jl. heeft een meningsvormend debat plaatsgevonden met als onderwerp 
het Beeldkwaliteitsplan passerelle. Ik neem het volgende mee uit dit raadsdebat. 
 
In dit debat heeft de gemeenteraad aangegeven dat we verder kunnen met het 
ontwerpproces van de passerelle en de voorbereidende werkzaamheden om de 
passerelle straks te kunnen bouwen. Daarbij heeft de raad aangegeven graag met 
regelmaat geïnformeerd te worden in het ontwerpproces en te willen weten wanneer de 
ontwerpen aan de raad worden voorgelegd. 
 
Het ontwerpproces is in drie fases verdeeld. 

• Schetsontwerp (SO) 
• Voorlopig ontwerp (VO) 
• Definitief ontwerp (DO) 

In deze fase werken we van grof naar fijn.  
 
Het doel is om bij elke stap inzicht te verschaffen in de stand van zaken van het 
ontwerp, de kosten en de ontwikkeling van de risicoberekening. Zo wordt bij het 
schetsontwerp inzichtelijk gemaakt welke keuzes er zijn gemaakt en welke afwegingen  
hier tussen kwaliteit en kosten aan ten grond slag liggen spelen. 
 
De raadsplanning van schetsontwerp tot aan definitief ontwerp van de passerelle is als 
volgt: 
1. Schetsontwerp (SO) mei 2021 
2. Voorlopig ontwerp (VO) begin juni/juli 2021 
3. Definitief ontwerp (DO) en kredietaanvraag september/oktober 2021 
 
Ik kijk er naar uit om samen deze belangrijke verbinding voor stad en regio in het 
komende jaar vorm te geven. 
 


